
Geacht lid van DB.NU,
De DN.NU ALV van 15 november ligt alweer 
achter ons. Een belangrijk deel van de tijd 
werd daar besteed aan de toekomst van de 
gerechtsdeurwaarder. 

In deze editie van de NieuwsKoerier doen 
we beknopt verslag van de ALV en blikken 
we vooruit op enkele andere thema’s.

Wij wensen u veel leesplezier.

Met collegiale groet,

Mr. Cine van Heijnsbergen
Voorzitter

NieuwsKoerier

Stop Code Rood voor de 
Gerechtsdeurwaarder

Praatstuk tijdens
ALV
Met dank aan oud-gerechtsdeurwaarder 
Ed Verdult heeft DB.NU - voorafgaand 
aan haar ALV - een praatstuk over de 
toekomst van de gerechtsdeurwaarder 
opgesteld en uitgestuurd.

Daarbij is in overweging genomen dat:

- er maatschappelijk en politiek (terecht) 
veel aandacht is voor problematische 
schulden;
- werkzaamheden gericht op de 
invordering arbeidsintensief en 
tijdrovend zijn;
- gerechtsdeurwaarders in wezen belast 
zijn met geprivatiseerde overheidstaken, 
te weten het betekenen van   
 gerechtelijke stukken en afwikkelen 
van executoriale titels;
- het verdien- en bedrijfsmodel van 
gerechtsdeurwaarderskantoren onder 
druk staat en het aantal bevoegde
 gerechtsdeurwaarders sterk afneemt;
- de samenleving in hoge mate gericht is 
op digitalisering;

In het licht van het bovenstaande 
werden concrete aanbevelingen naar 
diverse partijen gedaan. Het stuk is ter 
sprake gekomen tijdens de ALV.

Info/aanmelden cursus?
Mail info@deurwaardersbelangen.nu. 

Benoemingen Sylvia Visser
Met veel trots melden wij dat DB.NU 
bestuurslid Sylvia Visser is toegetreden als 
plaatsvervangend Ledenraadslid tot de 
Ledenraad. Daarnaast neemt zij zitting in de 
KBvG Bestuurscommissie, die haar oordeel 
zal vellen over het rapport ‘Schulden klein 
houden’. Wij feliciteren Sylvia van harte met 
deze benoemingen en wensen haar hierin 
alle succes.

Kort door de bocht…
• Laatste PE-cursus van dit jaar. Tijdens 

de dagcursus op 8 december a.s. (7 PE-
punten) staat de goede voorbereiding 
op overname of beëindiging van een 
gerechtsdeurwaarderskantoor centraal. 

                         
Aanmelden of meer informatie: via het 
mailadres hieronder.

Iedereen in de wereld om ons heen, meent iets van ons
te  moeten vinden. Er  zijn  mensen  en  organisaties  die
van mening zijn dat er eigenlijk geen plaats meer is voor 
de deurwaarder in  het rechtsbestel.  Zij beschouwen de 
deurwaarder als te duur en als veroorzaker van een toename 
van schulden bij mensen, die het toch al niet kunnen betalen.

Het lijkt erop alsof de deurwaarder – evenals de schuldeiser – wordt aangewezen als schuldige 
voor de huidige schuldenproblematiek. Hierbij wordt echter vergeten dat de schuldenaar nog 
altijd degene is die de schulden laat ontstaan en dat het grootste recht van de schuldeiser nog 
altijd is dat hij zijn vordering betaald krijgt. 

De beroepsgroep staat op een belangrijk kruispunt. Het rapport ‘Kleine schulden klein houden 
en perspectief bieden’ wordt door de politiek omarmd. Het is tijd om een halt toe te roepen 
aan ‘Code Rood’ en de positie van de gerechtsdeurwaarder te herijken. Het bestuur van DB.NU 
ondernam hierin al diverse stappen en zal dat naar de toekomst ook blijven doen.

Poll ‘Toekomst Gdw’
Met dank voor veel response van 
uw zijde informeren wij u hierbij 
in het kort over de uitkomsten. Maar liefst 
82,3 % beoordeelt de zorg over de toekomst 
van onze gehele sector als urgent. 65,5% van 
de respondenten erkent de urgentie ook 
voor het eigen kantoor.

ALV akkoord 
met aanpak
Tijden de ALV hebben wij de leden een plan 
van aanpak van het project ‘Toekomst 
gerechtsdeurwaarder’ voorgelegd. Het plan 
bestaat uit de volgende punten.

Samenwerking. Er liggen enorm veel taken. 
Deze zijn bovendien onderling verbonden. De 
leden hebben ermee ingestemd dat DB.NU 
samenwerking zoekt met relevante partijen.

Congres. De door DB.NU gehouden sessies 
op 5 en 6 september jl. hebben aangetoond 
dat externe partijen zich enorm betrokken 
voelen als belanghebbenden. De leden 
hebben ingestemd met een groot congres 
voor alle betrokkenen in 2024.

Ontwerpgericht werken. Teneinde effectief 
stappen te maken in veranderingen, hebben 
we als werkwijze ‘Legal design’ voorgesteld 
van mr.dr. Ineke v.d. Berg en ing. Peter v.d. 
Heuvel. De leden zijn akkoord. 

Financiën. Gegeven het strategisch belang 
van dit project hebben de leden ingestemd 
met de benodigde investeringen. Er zal 
tevens worden gekeken naar het verkrijgen 
van fondsen van externe partijen.

Agenda: 8 december 9u-17u: PE-cursus ‘Goed voorbereid op beëindiging of 
overname van een gerechtsdeurwaarderskantoor’.
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